

# WinterGreen

## 2019-2020

# hivert

Brought to you by / Présenté par

# The Review

15,000  
copies  
exemplaires



Your eco-guide for  
fun & health this winter!

Votre éco-guide pour  
plaisir et santé cet hiver!

15 septembre 2019  
Date Limite / Deadline  
September 15, 2019

GREEN LIVING FRESH AIR ENERGY ACTIVITIES  
SHOPPING ARTS & CULTURE EXERCISE FUN BEAUTY  
SPA FOOD & DRINK GETAWAYS HOME COMFORT

WinterGreen is an annual lifestyle magazine, published by The Review, dedicated to healthy and active lifestyles during winter.

We have also included a special segment in the publication dedicated to 'GREEN' living.

Our publication caters to a blanket audience of readers located in Eastern Ontario and Western Quebec.

WinterGreen will be available for FREE in early November in many public venues, including tourist bureaus, sports centres, town halls, restaurants, service centres, agricultural centres, libraries and a host of other locations.

WinterGreen is also available digitally at: [www.thereview.ca](http://www.thereview.ca) and [www.vankleekhill.ca](http://www.vankleekhill.ca) and shared on our social media platforms.



Hivert est un magazine de style de vie annuel, publié par le journal The Review, qui est dédié à la promotion des moyens de rester en bonne santé et actif pendant l'hiver.

Nous avons également intégré un segment spécial à l'arrière de la publication qui se consacre à la vie «verte».

Notre publication s'adresse à un public de lecteurs qui couvre l'Est de l'Ontario et l'Ouest du Québec.

Hivert débutera la distribution des exemplaires imprimés au début de novembre et il sera disponible pour distribution gratuite dans de nombreux lieux publics, y compris des agences touristiques, centres sportifs, des hôtels de ville, des restaurants, des centres de services, les centres agricoles, les bibliothèques et une foule d'autres endroits.

Hivert est également disponible en ligne à [www.thereview.ca](http://www.thereview.ca) ou [www.vankleekhill.ca](http://www.vankleekhill.ca) et partagés sur nos plateformes de médias sociaux.

**\$149** L'ANNONCE  
A LISTING

See Sample attached  
Voyez l'échantillon ci-joint.

Be part of a  
feature page!

Faites partie  
de la page vedette !

**\$259**

1/4 page  
3.5" x 4.75"

**\$429**

1/2 page horizontal  
7.5" x 4.75"

**\$749**

Pleine page / Full page  
7.75" x 10.25" (work area)\*

\* Page Size: 8.5" x 11"  
WITH BLEED  
AVEC FOND PERDU

Back cover / couverture arrière **\$1199**

Inside front cover - inside back cover / l'intérieur de la couverture - l'intérieur de la couverture arrière **\$899**

Taille de la page après coupe: 8.25" x 10.75". Couleur processus complet, magazine sur papier glace. Les prix indiqués n'incluent pas la taxe.

Finished page size after magazine trimming: 8.25" x 10.75". Full Process Colour, Glossy magazine. All listed prices do not include applicable taxes.

Remarque: Pour le fond perdu sur une pleine page, le travail graphique doit ne pas dépasser 7.75" x 10.25", une dimension totale de 8.5" x 8.11" avec le fond perdu.

Note: For bleed in full-page ads, text must not go beyond 7.75" x 10.25". Artwork with bleed should measure 8.5" x 11".

shawna@thereview.ca 613.678.3327 ext. 1018  
sharon@thereview.ca 613.678.3327 ext. 1001